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Lloc:   Sala d’actes de la FELIB 

Inici:   12:20 h 

Finalització:  13:10 h 

 

Assistents 

Joan Carles Verd Cirer, batle de Sencelles i president de la FELIB 

Alfonso Luis Rodríguez Badal, batle de Calvià i vicepresident primer  

Vicent Marí Torres, batle de Santa Eulària del Riu i vicepresident segon 

Domingo Bonnín Daniel, en representació d’Antoni Mir Llabrés, batle d’Alcúdia i 

vocal 

Maria Antònia Mulet Vich, batlessa d’Algaida i vocal 

Liniu Siquier Capó, batlessa de Búger i vocal 

Sebastià Sagreras Ballester, batle de Campos i vocal 

Antoni Salas Roca, batle de Costitx i vocal 

Maria Ramon Salas, batlessa d’Esporles i vocal 

Josep Carreres Coll, batle de Ferreries i vocal  

Antoni Aguiló Amengual, batle de Fornalutx i vocal  

Antoni Bennásar Pol, batle de Lloret de Vistalegre i vocal 

José Maria Muñoz Pérez, batle de Lloseta i vocal 

Pedro Rosselló Cerdà, batle de Manacor i vocal  

Guillem Villalonga Ramonell, batle de Mancor de la Vall i vocal 

Gabriel Ferrà Martorell, batle de Puigpunyent i vocal 

Antoni Marí Marí, batle de Sant Joan de Labritja i vocal 

Llorenç Carretero Tudurí, regidor de l’Ajuntament de Sant Lluís i vocal 

Llorenç Galmés Verger, batle de Santanyí i vocal 

Joan Sastre Coll, batle de Selva i vocal 
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Absents 

Conxa Juanola Pons, batlessa de Maó i vicepresidenta tercera  

Misericòrdia Sugrañes Barenys, batlessa d’Alaior i vocal 

Magdalena Solivellas Mairata, batlessa de Campanet i vocal 

Rafel Fernández Mallol, batle de Capdepera i vocal 

Andreu Isern Pol, batle de Consell i vocal 

Rafael Ruíz González, batle d’Eivissa i vocal  

Francisco J. Ametller Pons, batle d’Es Mercadal i vocal  

Jaume Ferrer Ribas, president del Consell Insular de Formentera i vocal  

Biel Ferragut Mir, batle de Sa Pobla i vocal 

Joan Josep Ferrer Martínez, regidor de Sant Antoni de Portmany i vocal  

Josep Marí Ribas, batle de Sant Josep de sa Talaia  

 

Assistents convidats 

Manuel Galán Massanet, batle d’Artà 

Andreu Villalinga Simonet, batle de Binissalem 

Bartomeu Jover Sánchez, batle d’Estellencs 

Bernadí Vives Cardona, batle de Llucmajor 

Miquel Gelabert Font, batle de Sineu 
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Us convoquem a la reunió del Consell Executiu Extraordinari que tindrà 

lloc a Palma, dijous 15 de juny de 2017, a les 12:00 hores, a la seu de la 

FELIB, carrer del General Riera, 111 de Palma, d'acord amb l'ordre del dia 

següent: 

 

• Aprovació de la proposta de repartiment dels Fons de Cooperació 

Municipal per a l’exercici 2017. 

• Proposta d’acord sobre repartiment del Fons de Cooperació Local per 

als propers exercicis. 

• Precs i preguntes. 

 

 
 
 
 

                                                                          

 

Joan Carles Verd Cirer 

President FELIB 

Palma, 6 de juny de 2017 
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Desenvolupament de la sessió 

El president dóna la benvinguda a tots els assistents a la reunió del 

Consell Executiu Extraordinari 

 

1. Aprovació de la proposta de repartiment dels Fons de Cooperació 

Municipal per l’exercici 2017 

Pren la paraula el president presentant la proposta de repartiment dels Fons 

de Cooperació Municipal. Recalca que de la darrera proposta, hi ha hagut 

una modificació, incorporant els municipis d’Alaró i Bunyola amb els criteris 

de Serra de Tramuntana. Comenta que la majoria de municipis rebran un 

import superior al de l’any passat, augment que ve donat pel major nombre 

d’habitants, sempre amb les darreres dades publicades per l’Institut 

Municipal d’Estadística.  

Exposa que mitjançant un escrit de 2 de març de 2016 la FELIB, en 

compliment de l’acord del seu Consell Executiu de 26 de febrer, es va 

sol·licitar al Govern de les Illes Balears la recuperació progressiva del 

percentatge destinat al fons de cooperació local previst a l’article 205.2 de 

la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes 

Balears, per tal d’arribar al 0,7 per cent dels ingressos propis de la 

Comunitat Autònoma en aquesta legislatura.  

Informa que amb aquesta intenció s’ha treballat amb la conselleria 

d’Hisenda i Administracions Públiques. Reconfigurant els criteris de 

repartiment del Fons de Cooperació Local, per tal que hi adquireixin un 

valor preponderant els criteris mediambientals i de protecció del territori. 

Així mateix, s'han establert  determinats factors de correcció per a què els 

municipis més petits puguin disposar de quanties mínimes garantides per 

poder executar i mantenir el treball desenvolupat (veure annex 1). 
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Pren la paraula el senyor Gabriel Ferrà, batle de Puigpunyent, comentant 

que com a batle d’un municipi de la Serra de Tramuntana, la preocupació 

era considerable davant la proposta que la FELIB feu, fa mes d’un any, on 

aquests municipis baixaven la percepció del Fons de Cooperació Local. És 

per això que valora molt positivament la tasca realitzada des de la 

Federació i la predisposició de la Conselleria en augmentar aquest Fons.  

 

El president comenta que la Conselleria d’Hisenda i Administracions 

Públiques també preveu, en quan al Fons de Seguretat, un augment pels 

municipis de menys de mil cinc-cents habitants. A més, recalca, que 

aquests diners es podran invertir tant en plantilla com en material, 

depenent de les necessitats de cada municipi.  

 

El senyor Antoni Bennásar, batle de Lloret de Vistalegre, demana, en quan 

al Fons de Seguretat, quin percentatge pertoca a cada municipi. El 

president contesta que és un quinze per cent del total.  

 

El senyor Andreu Villalonga, batle de Binissalem, demana si el fons és el 

mateix que el de l’any anterior. El president contesta que el Fons és el 

mateix, però que s’ha donat prioritat, degut a la manca de policies, a 

alguns municipis.  

 

La proposta s’aprova per assentiment dels assistents.  

 

2. Proposta d’acord sobre repartiment fel Fons de Cooperació Local 

per als propers exercicis. 

El president exposa que el repartiment a les nostres illes dels Fons de 

Cooperació Local ha vingut històricament contemplant un sistema de 

compensació per a aquells municipis de la Serra de Tramuntana que 

vinguessin complint un doble requisit, de població i de alta protecció del 

seu territori. Aquest any 2017 s’han afegit a aquesta compensació els 

municipis que tenen una menor densitat de places hoteleres en relació a la 
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longitud del seu litoral. No obstant, comenta que aquestes compensacions 

s’han d’adequar progressivament a uns criteris d’equitat i uniformitat entre 

tots els municipis. Per aquests motius es proposa l’adopció dels següents 

acords: 

- Els futurs increments en la dotació del Fons de Cooperació Local 

revertiran exclusivament en aquells municipis que a partir del 

present no hagin gaudit de la compensació esmentada a l’expositiu 

dels presents acord. 

- Els municipis beneficiaris d’aquestes compensacions a l’any 2017, 

veuran congelat l’import a percebre en concepte de solidaritat en els 

exercicis següents, fins que els increments que arribin a percebre la 

resta de municipis per aquest concepte, s’equipari a la quantitat de 

71.844,70€. 

- Els eventuals increments en la dotació del Fons de Cooperació 

Local es repartiran equitativament pel concepte de solidaritat a cada 

municipi fins a arribar a la quantitat de 71.844,70 euros per 

cadascun d’ells. 

La proposta s’aprova per assentiment dels assistents. 

 

 

3. Precs i preguntes.   

 

Pren la paraula el senyor Vicent Marí, batle de Santa Eulària del Riu, 

informant que el Consell insular d’Eivissa ha enviat un escrit a 

l’ajuntament, referent a l’obertura del termini de la convocatòria per 

finançar els projectes de l’impost de turisme sostenible, indicant que es 

reenviïn aquests projectes al Consell Insular, i aquest els farà arribar a la 

comissió avaluadora. Comenta que  com l’any anterior aquesta tramitació 

la feu la FELIB , es pensava que enguany també es faria així. 

 

El president comenta que aquesta és la primera noticia que es té ja  que el 

reglament no ha variat.  Comenta que  es tractarà d’aclarir. 
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El senyor Miquel Santandreu, assessor jurídic de la FELIB, informa que, 

així com l’any passat l’objectiu prioritari era el cicle de l’aigua, a dia d’avui, 

encara no s’ha publicat  l’objectiu d’aquest any, i per tant, és estrany que 

es sol·licitin els projectes anuals.  

 

El president informa que els fons de places turístiques a Mallorca es 

gestiona a través de l’Agència de Turisme Balear, perquè encara no s’han 

delegat les competències al Consell de Mallorca, i que es preveu una 

subvenció d’uns setze milions d’euros a distribuir entre tots els 

ajuntaments de Mallorca. En el cas de l’illa de Menorca i Eivissa aquesta 

competència ja és dels Consells Insulars.  

El senyor Alfonso Rodríguez, batle de Calvià, informa que la convocatòria 

ja s’ha publicat, donant un termini de trenta dies naturals per a la 

presentació de les memòries dels projectes que s’hagin pogut adaptar als 

criteris, i que es preveu un màxim de mig milió d’euros per projecte, amb 

una finançament del vuitanta per cent per part del Govern i d’un vint per 

cert a càrrec del municipi.  

El senyor Carreras, batle de Ferreries, informa que pel que fa a l’illa de 

Menorca, la quantitat era d’uns tres milions d’euros, i el Consell ja no ha fet 

la distribució. 

 

A continuació pren la paraula el senyor Joan Sastre, batle de Selva, per 

informar que, referent a les inundacions del passat mes de gener i febrer, 

els veïns dels distints municipis estan rebent una carta del Govern de les 

Illes Balears, on se´ls informa que només tindran dret a retribució per 

danys, aquells veïns que estiguin donats d’alta com a explotació agrícola o  

pagès, i que hagin presentat la documentació necessària. 

El president comenta que tingueren una reunió a Delegació de Govern on 

se’ls informà que es prioritzarien les zones turístiques i que els 

ajuntaments serien els darrers a cobrar. Així i tot es sol·licitarà una relació 

de les ajudes que s’han atorgat i en quin punt es troba el procediment. 
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Sense més assumptes per tractar, el president aixeca la sessió, de la qual,  

estenc aquesta acta. 

 

Vist i plau 

El president 
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ANNEX 1 
 


